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Onderwerp: Aanvullende vragen parkeren Zwarteweg 

 
 
We hebben goede notie genomen van de door u ingediende vragen. Op dit moment wordt er gewerkt aan de verdere 
uitwerking van het plan aan de Zwarteweg 6-8. Het parkeren vormt hier een belangrijk onderdeel van. 
 
Dat betekent dat wij op dit moment uw vragen niet inhoudelijk kunnen beantwoorden. 
 
Zodra er duidelijkheid is over het plan zullen we u spoedig informeren en uw vragen van een beantwoording voorzien. 
 
 
 
Inleiding 
Naar aanleiding van de beantwoording van de eerdere vragen over de vernieuwbouw van het kantoorgebouw aan de 
Zwarteweg, heeft Hart voor BNM de volgende aanvullende vragen over de parkeernormen en -druk: 
 
 
Vraag 1 
Hoe gaat worden gehandhaafd dat bezoekers niet op het eigen terrein mogen parkeren? Met andere woorden, hoe zeker is 
het dat bewoners niet voor de eigen auto's een parkeervergunning aan zullen vragen zodat bezoek gratis op eigen terrein (evt 
door middel van de toegangspas van de bewoner) kunnen parkeren? 
 
Antwoord 
 
 
Vraag 2 
Waar wordt de conclusie op gebaseerd dat de kosten van 35 euro per jaar, 3 euro per maand, prohibitief werken op het 
aanvragen van parkeervergunningen als er op eigen terrein gratis kan worden geparkeerd? Graag onderbouwen met cijfers/ 
met cijfers onderbouwde voorbeelden 
 
Antwoord 
 
 
Vraag 3 
Klopt het dat het in principe elk appartement vrij staat 2 vergunningen aan te vragen voor parkeren op de openbare weg? Of 
mogen er minder vergunningen worden aangevraagd omdat er parkeerplek op eigen terrein is? 
 
Antwoord 
 
 
 
Vraag 4 
 
Als het antwoord op de vraag hierboven luidt dat er in principe 2 parkeervergunningen per adres mogen worden afgegeven, 
wat betekent het dan voor de parkeerdruk op de Zwarteweg indien er 164 bewoners parkeervergunningen worden afgegeven 
in dit gebied? Graag onderbouwen met cijfers huidige vs nieuwe situatie (oa beschikbare parkeerplaatsen op de openbare 
weg, aantal bedrijfsvergunningen, aantal bewonersvergunningen in de omgeving). 
 
 Antwoord 
 
 


